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W odpowiedzi na interpelację nr 22/2019 dotyczącą ogródków piwnych na 

rzeszowskim rynku uprzejmie informuję: 
 

W latach ubiegłych w ogródkach gastronomicznych podawano nie tylko piwo lane 

z rollbarów, czy też zimne napoje podawane z lodówek usytuowanych w obrębie ogródków 

gastronomicznych, ale również dania czy napoje zarówno zimne jak i gorące przygotowywane 

w lokalach wewnątrz kamienic (kawa, herbata. lody, dania z kuchni itp.). Dania te, podobnie 

jak gatunki piw niedostępne z rollbarów, były przynoszone z lokalu do ogródka. Donoszenie 

tych dań i napojów nie przeszkadzało restauratorom i nie stwarzało żadnych istotnych zagrożeń. 

Zmniejszenie powierzchni ogródków nastąpiło poprzez wprowadzenie wymogu 

zachowania tzw. osi widokowej oraz ze względów bezpieczeństwa. Żaden lokal zlokalizowany 

w kamienicach otaczających rynek nie ma zagwarantowanego prawa posiadania letniego 

ogródka gastronomicznego. O przydziale ogródków zlokalizowanych na miejskim gruncie 

decyduje wyłącznie postępowanie przetargowe. 

W roku ubiegłym ogródki na płycie rynku nie posiadały podestów. Obsługa 

gastronomiczna oraz konsumpcja na terenie ogródków, odbywała się bez istotnych uwag 

zgłaszanych przez restauratorów.  

Zgodnie z Zarządzeniem Nr VIII/119/2019 Prezydenta Miasta Rzeszowa z 7 lutego 

2019 r. parasole zostają w formie z roku ubiegłego. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

         Andrzej Gutkowski 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


